
Acta del Ple

Identificació de la sessió

Sessió: PLE ORDINARI 29/02/2024
Ens: Ajuntament de Santa Bàrbara

PleÒrgan: 
OrdinàriaCaràcter: 

Antonio Ollés MolíasPresident/a: 
Isabel Verge CaballéSecretari/ària: 

29 de febrer de 2024Dia: 
19:00Hora d'inici: 

20:38Hora de finalització: 
Saló de PlensLloc: 

Assistents:

Sr. Josep Lluís Gimeno Vegué (ERC-AM)
Sra. Laia Pla Coto (CM)
Sra. Ana Maria Panisello Arasa (CM)
Sra. Maria Elena Estarlich Arasa (ERC-AM)
Sr. José Luís Zaera Builtrago (ERC-AM)
Sr. Màrius Josep Pont Fandos (PerSB)
Sra. Maria Cinta Accensi Homedes (PerSB)
Sra. Maria Eugènia Arasa Cid (PerSB)
Sra. Eva Franch Cases (PSC - CP)
Sr. Joaquim Martí Llombart (SBAU-ARA PL)

ACORDS

 SECRETARIA

APROVACIÓ ACTA DEL PLE EXTRAORDINARI 24/01/20241. 

Votació:
S'aprova per unanimitat de tots els membres presents que legalment el componen.

 ALCALDIA

DACIÓ DE COMPTE DELS DECRETS DE LA PRESIDÈNCIA DEL NÚM. 8 AL NÚM. 28 DE2. 
2024

El Sr. Alcalde dona la paraula al Sr. Pont.
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El Sr. Pont, representant del grup municipal de Per SB, podria concretar a que es refereix el
Decret:
2024-
0000012

26 de gener
de 2024

À r e a
Secretaria

Inici de l'expedient per a la contractació del servei de recollida de residus
de petites dimensions Minideixalleries urbanes)

 
Sr. Alcalde, al municipi des de fa uns tres anys tenim unes minideixalleries, que una està
davant l’edifici de l’Smartcentre i l’altra estava al carrer Aire darrera l’edifici de l’Ajuntament, que
se la va endur la barrancada, l’hem de reposar. Es va fer un primer contracte i ara s’ha de
renovar un cop exhaurit el termini del contracte.
 
El Sr. Alcalde dona la paraula al regidor de medi ambient.
 
El Sr. Gimeno, per ampliar l’explicació abans de renovar el contracte vam estar mirant els
kilograms de residus que es recollien i ens vam quedar sorpresos, per aquests motiu hem optat
per licitar de nou la contractació.
 
El Sr. Alcalde dona la paraula a la Sra. Franch.
 
La Sra. Franch, representant del grup municipal del PSC-CP, ens podria dir quines tasques ha
de fer la persona que han contractat en pràctiques, és el Decret número 23.
 
El Sr. Alcalde, es tracta d’una subvenció del SOC, són joves que han acabat els estudis i es
troben en que com no tenen experiència no troben feina i l’administració per poder donar
sortida a aquesta situació, faciliten donar feina a aquestes persones a fi que obtinguin
experiència , i a través d’aquesta subvenció es contracta joves per un període d’un any, en
aquest cas concret el contracte es fa fer el 15 de febrer i el perfil és d’informàtic però té
experiència d’administratiu i d’atenció al públic, això va fer que en el moment de l’entrevista, hi
havia tres candidats, ens va fer optar per aquesta persona, es diu Lluís, estarà uns dies a ,les
oficines de l’Ajuntament, a l’Smartcentre i és possible que algun dia vagi a l’emissora per donar
suport.  

Es dóna compte, en compliment de l'article 42 del Reglament d'organització, funcionament i
règim jurídic de les corporacions locals, aprovat per Reial Decret 2568/1986 de 28 de
novembre, de les resolucions de la Presidència/Alcaldia, del núm. 8 al núm. 28 de 2024, amb
un total de 21.

Detall dels Decrets
Núm.
decret

Data Unitat Assumpte

2024-
0000008

18 de
gener
de 2024

À r e a
Secretaria

Certificat serveis prestats - Sandra Lloret Bote

2024-
0000009

19 de
gener
de 2024

À r e a
Secretaria

Convocatòria de 'PLE EXTRAORDINARI 24/01/2024'

2024-
0000010

23 de
gener
de 2024

À r e a
tresoreria

Aprovació dels pagaments

2024-
0000011

23 de
gener
de 2024

À r e a
Secretaria

Convocatòria de 'JUNTA DE GOVERN LOCAL 25/01/2024'
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2024-
0000012

26 de
gener
de 2024

À r e a
Secretaria

Inici de l'expedient per a la contractació del servei de recollida de residus de
petites dimensions (Minideixalleries urbanes)

2024-
0000013

30 de
gener
de 2024

À r e a
intervenció

Aprovació de nòmines de gener de 2024

2024-
0000014

01 de
febrer
de 2024

À r e a
Secretaria

Compliment de la morositat anual de l’exercici 2023

2024-
0000015

05 de
febrer
de 2024

À r e a
Secretaria

Contractació personal laboral fix - Peons brigada municipal

2024-
0000016

05 de
febrer
de 2024

À r e a
Secretaria

Contractació personal laboral fix - peó jardineria

2024-
0000017

05 de
febrer
de 2024

À r e a
Secretaria

BAIXA INSCRIPCIÓ INDEGUDA PADRÓ HABITANTS . EXP 1/24

2024-
0000018

06 de
febrer
de 2024

À r e a
Secretaria

Convocatòria de 'JUNTA DE GOVERN EXTRAORDINÀRIA 08/022024'

2024-
0000019

06 de
febrer
de 2024

À r e a
Secretaria

Relació provisional de persones aspirants admeses i excloses per prendre
part en el concurs-oposició per cobrir una plaça de coordinador dels vigilants
municipals

2024-
0000020

06 de
febrer
de 2024

À r e a
Secretaria

Resolució 'Reconeixement serveis prestats als efectes de triennis'

2024-
0000021

09 de
febrer
de 2024

À r e a
Secretaria

Declarar vacant la plaça "Peó neteja viària",del procés d’estabilització de l’
ocupació temporal

2024-
0000022

13 de
febrer
de 2024

À r e a
Secretaria

Llicència de divisió horitzontal dels habitatges situats al c/ Lope de Vega, 13

2024-
0000023

13 de
febrer
de 2024

Àrea de
promoció
econòmica

Contractació d'una persona en contracte formatiu per a l'obtenció de la
pràctica professional en el marc del programa Foment Pràctiques del Servei
d'Ocupació de Catalunya

2024-
0000024

13 de
febrer
de 2024

À r e a
Secretaria

Convocatòria de 'JUNTA DE GOVERN LOCAL 15/02/2024'

2024-
0000025

16 de
febrer
de 2024

Vigilants Vehicle abandonat al carrer Victoria núm. 133

2024-
0000026

19 de
febrer
de 2024

À r e a
Secretaria

Resolució d'inici per a la contractació del servei manteniment de les portes d’
obertura automàtica dels edificis municipals (SE_02.00)

2024-
0000027

20 de
febrer
de 2024

À r e a
tresoreria

Aprovació dels pagaments

2024-
0000028

21 de
febrer
de 2024

Fires
BAIXA INSCRIPCIÓ INDEGUDA PADRÓ HABITANTS. EXP 3/23
(RESOLUCIÓ FINAL)

CONVENI INTERADMINISTRATIU 'CONVENI PER AL FINANÇAMENT PÚBLIC DE3. 
PLACES EN EL SERVEI DE CENTRE DE DIA PER A L'ANY 2025'
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El Sr. Alcalde, a l’igual que en anys anteriors estem davant de la pròrroga d’aquest conveni que
tenim pel finançament públic de les 8 places públiques del Centre de Dia, la novetat d’enguany,
és que seguint instruccions del departament de Drets Socials hem inclòs la possibilitat de
ampliar el servei a 365 dies anuals, no els 253  que només feia referència de dilluns a
divendres, tal i com es va negociar unes setmanes enrere.
 
El Sr. Alcalde dona la paraula al Sr. Pont.
 
El Sr. Pont, representant del grup municipal de Per SB, és una bona cosa sabem que era una
cosa que hi havia gent que ho desitjava, com la plaça pública no és d’una persona sinó que és
publica i per tant pots jugar una mica de manara que si no s’utilitza la pot utilitzar una altra,
sabem que no va tenir èxit la darrera vegada que es va proposar i hem de ser conscients que
aquest conveni continua sent per a vuit places i que donades les necessitats no podem perdre
de vista, en que hem d’insistir en aconseguir més places públiques.
 
El Sr. Alcalde, li asseguro que tant la regidora de serveis socials com jo, serem insistents en
aquest tema, i si cal anar cada tres mesos al departament a fer recordatori ho farem, ja hi vam
anar i ens van explicar que s’havia fet un repartiment de les places disponibles i que aquest
cop toca a Santa Bàrbara.
 
El Sr. Pont, de vegades és la insistència i acompanyar-ho d’informes de la utilització, no només
de les persones de les places privades sinó també dels informes que acrediten les persones
que necessiten places públiques, perquè no se ho poden pagar.
 
El Sr. Alcalde, tenim un centre amb una capacitat de trenta places i només vuit són públiques,
per tant, hi ha marge per ampliar.
 
El Sr. Pont, s’ha fet un estudi de la població potencialment usuària?, per tenir més arguments a
l’hora de demanar més places, s’hauria d’anar de la ma de serveis socials per avalar la petició
 
El Sr. Alcalde dona la paraula a la regidora de serveis socials.
 
La Sra. Panisello, han de pensar que som centre de diferents pobles, de pobles que encara no
tenen centre de dia, Masdenverge diu que en tindrà, però estem al costat dels municipis de
Mas de Barberans, La Galera, Godall i Freginals, sempre hem argumentat que no només és el
municipi de Santa Bàrbara sinó que també donem servei als municipis del voltant.
 
El Sr. Alcalde dona la paraula al Sr. Martí.
 
El Sr. Martí, representant del grup municipal d’SBAU-ARA PL, agrairia que es respectes l’ordre
en la intervenció dels grups municipals representats al Ple, com sempre s’havia fet, penso que
ara els Plens semblen un diàleg i crec que vostè com a Alcalde no ho hauria de permetre.
 
El Sr. Alcalde, ja vaig dir-ho al ple anterior, que hem de respectar el torn de paraula, que
membre un regidor intervé la resta escoltar, es tracta pregunta, resposta, replica, contra replica,
més que res perquè la gent que ens escolta per la ràdio hi ha moments en que perd el fil del
que estem debaten.
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El Sr. Alcalde dona la paraula a la Sra. Franch.
 
La Sra. Franch, representant del grup municipal del PSC-CP, ens sembla bé i em de lluitar per
aconseguir més places públiques, perquè hi ha gent que ho deu necessitar, i algun dia ampliar
la cartera de serveis com per exemple, oferir el menjar a domicili, per a persones que encara
estan bé per estar soles a casa però que igual els aniria bé un servei de càtering.   

Votació:
S'aprova per unanimitat de tots els membres presents que legalment el componen.

Fets

Mitjançant Resolució d’assignació de places de 27 d’octubre de 2017 a les entitats
col·laboradores per a la prestació de serveis de la Xarxa de Serveis Socials d’Atenció Pública
del Departament de Treball, Afers Socials i famílies, es va assignar a l’Ajuntament de Santa
Bàrbara 8 places públiques per al Centre de dia de Santa Bàrbara.
 
En data 8 de gener de 2019 es va signar el Conveni de col·laboració interadministrativa entre el
Departament de Treball, Afers Socials i Famílies i l’Ajuntament de Santa Bàrbara per a la
prestació del servei de centre de dia per a gent gran dependent al municipi de Santa Bàrbara.
 
El pacte cinquè del conveni esmentat establia una vigència amb les pròrrogues expresses fins
el 31 de desembre de 2023.
 
En data 21 de març de 2023 es va signar un nou Conveni de col·laboració interadministrativa
entre el Departament de Drets Socials l’Ajuntament de Santa Bàrbara per a la prestació del
servei de centre de dia per a gent gran dependent al municipi de Santa Bàrbara, amb una
vigència fins el dia 31 de desembre de 2024, si bé aquest conveni podrà ser prorrogat amb
pròrrogues expresses per anys successius, d’acord amb l’article 49.h.2n de la llei 40/2015, d’1
d’octubre de Règim jurídic del sector públic, els signants del conveni en poden acordar
unànimement la pròrroga per un període fins a quatre anys addicionals, és a dir, fins a l’any
2028.
 
Que es voluntat d’aquest Ajuntament subscriure la pròrroga d’aquest Conveni per a l’any 2025,
entre el Departament de Drets Socials de la Generalitat de Catalunya i l’Ajuntament de Santa
Bàrbara per a la prestació del servei de centre de dia per a gent gran dependent al municipi de
Santa Bàrbara.

Fonaments de dret

D’acord amb el que preveu l’article 41 de la Llei 12/2007, d’11 d’octubre, de serveis
socials, l’Administració de la Generalitat de Catalunya i els ens locals col·laboren en l’
aplicació de les polítiques de serveis socials, d’acord amb les competències respectives,
mitjançant els instruments que estableixen la legislació general de règim jurídic i
procediment administratiu i la legislació de règim local. Així mateix, s’indica que aquesta
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col·laboració interadministrativa inclou l’establiment per conveni de fórmules de gestió
conjunta dels serveis.

 

Decret 115/2007, de 22 de maig, pel qual es determinen els òrgans de la Generalitat de
Catalunya competents per aplicar la Llei 39/2006, disposa que correspon al Departament
competent en serveis socials i a la Direcció General de Protecció Social (DGPS), d’acord
amb la normativa organitzativa vigent de la Generalitat, l’aplicació de la Llei esmentada.

 

Els articles 303 i següents del Reglament d'obres, activitats i serveis dels ens locals de
Catalunya, aprovat per Decret 179/1995, de 13 de juny, estableixen la possibilitat de que
els ens locals formalitzin convenis de col·laboració amb altres administracions públiques
o particulars per a la realització d'actuacions d'interès per al municipi.

En conseqüència, :S'ACORDA

PRIMER. Sol·licitar al Departament de Drets Socials la signatura del Conveni interadministratiu
per a l’any 2025 per al finançament públic de 8 places de servei de CDGG i per un total de 365
dies any que es presta el servei de centre de dia per a gent gran de Santa Bàrbara que té una
capacitat registral de 30 places amb número de registre al RESES S08998.
 
SEGON. Facultar el Sr. Alcalde-President Antonio Ollés Molías per a la signatura del Conveni
interadministratiu.
 
TERCER. Donar trasllat del present acord al Departament de Drets Socials de la Generalitat de
Catalunya.

Règim de recursos:

Si es vol impugnar la present resolució, que posa fi a la via administrativa, procedeix interposar
recurs contenciós administratiu davant el Jutjat Contenciós Administratiu de Tarragona, en el
termini de dos mesos a comptar de l'endemà de la seva notificació.
 
Alternativament i de forma potestativa, es pot interposar recurs de reposició davant el mateix
òrgan que l’ha dictat, en el termini d’un mes a comptar de l'endemà de la seva notificació

 INTERVENCIÓ

DONAR COMPTE DE L'INFORME DE MOROSITAT ANUAL DE L'EXERCICI 20234. 
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El Sr. Alcalde, és un   informe que es prepara des d’Intervenció i que mostra les factures
pagades en cada trimestre, les factures pendents de pagament al final de cada trimestre i els
interessos de demora, que en el nostre cas es zero perquè no tenim cap préstec. Són dades
que si volen consultar estan a la seva disposició a intervenció.
 
El Sr. Alcalde dona la paraula a la Sra. Franch.
 
La Sra. Franch, representant del grup municipal del PSC-CP, actualment les factures en quin
termini es paguen?
 
El Sr. Alcalde, l’informe del termini mig de pagament de factures encara no està fet però li puc
dir que es paguen per baix dels trenta dies.

Els membres presents que legalment el componen es donen per assabentats.

Fets

1. La Unitat gestora ha informat de la necessitat de tramitar l’expedient per informar de la
morositat anual de l’exercici 2023.
 
2. L’alcalde ha resolt iniciar l’expedient per informar de la morositat anual de l’ exercici 2023 així
com encarregar a l’Àrea de Tresoreria l’emissió dels informes corresponents
 
3. Per part de l’Àrea de Tresoreria s'ha emès informe sobre la morositat anual de l’exercici
2023 on es conclou:
 
Primer.- Que els pagaments realitzats durant l’exercici 2023, es detallen a l'annex 1 per
trimestres.
 
Segon.- Que les factures pendents de pagar durant d’exercici 2023, es detallen a l'annex 1 per
trimestres.
 
Tercer.- Que els interessos de demora pagats durant d’exercici 2023, es detallen a l'annex 1
per trimestres.

Fonaments de dret

D’acord amb l’article 12.2 de la Llei 25/2013, de 27 de desembre, d'Impuls de la factura
electrònica i creació del registre comptable de factures en el sector públic disposa que
anualment, l’òrgan de control intern elaborarà un informe en què avaluarà el compliment de la
normativa en matèria de morositat. Afegeix que pel cas de les entitats locals, aquest informe s’
elevarà al Ple.
 
Aquest informe s’ha de trametre a l’òrgan competent del Ministeri d’Economia i Hisenda.
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En conseqüència, :S'ACORDA

Primer.- Donar compte al Ple als efectes establerts en la Llei 25/2013, de 27 de desembre,
d'Impuls de la factura electrònica i creació del registre comptable de factures en el sector públic

Règim de recursos:

Contra la present resolució, per tractar-se d’un acte administratiu de tràmit no qualificat, no
procedeix la interposició de cap tipus de recurs

DONAR COMPTE DEL PLA ANUAL DE CONTROL FINANCER 20245. 

El Sr. Alcalde, aquest pla fa referència a les actuacions que de cara l’any 2024 s’han de
controlar, i en aquest sentit en matèria de control permanent s’ha de dur a terme una auditoria
de sistemes per verificar el registre comptable de factures, l’informe d’avaluació del compliment
de la normativa en matèria de morositat, la verificació de l'existència d’obligacions derivades de
despeses realitzades, serveis realitats o béns o serveis rebuts sense imputació pressupostària,
i el control financer de les subvencions i ajuts concedits. Tot aquest pla s’ha de preparar des d’
Intervenció i s’enviarà a la Sindicatura de comptes.

Els membres presents que legalment el componen es donen per assabentats.

Fets

1. La intervenció va informar sobre al necessitat d’aprovar el pla anual de control financer.
 
2. La intervenció ha elaborat el pla anual de control de financer per a l’exercici 2024 d’acord
amb el que disposa el Reial Decret 424/2017, de 28 d’abril pel qual s’aprova el règim jurídic del
control intern de les entitats del sector públic local.

Fonaments de dret

1. L’article 29 del Reial Decret 424/2017, de 28   d’abril pel qual s’aprova el règim jurídic del
control intern de les entitats del sector públic local (RCIL) estableix que el control financer de l’
activitat economicofinancera del sector públic local s’ha d’exercir mitjançant l’exercici del control
permanent i l’auditoria pública, incloent, en ambdues, el control d'eficàcia referit en l'article 213
del Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s'aprova el text refós de la Llei
Reguladora de les Hisendes Locals (TRLRHL).
 
El control permanent s’exercirà sobre l’entitat local i els organismes públics en què es realitza la
funció interventora amb l’objectiu de comprovar, de forma contínua, que el funcionament de l’
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a.  

b.  

c.  

activitat economico financera del sector públic local s’ajusta a l’ordenament jurídic i als principis
generals de bona gestió financera, amb l’objectiu últim de millorar la gestió en el seu aspecte
econòmic, financer, patrimonial, pressupostari, comptable, organitzatiu i procedimental.
 
2. L’article 31 del RCIL estableix que l'òrgan interventor ha d'elaborar un Pla anual de control
financer (PACF) que recollirà totes les actuacions de control permanent i d’auditoria pública a
realitzar durant l'exercici.
 
El PACF inclourà totes aquelles actuacions que derivin d'una obligació i aquelles que
anualment se seleccionin sobre la base d'una anàlisi de riscos consistent amb els objectius que
es pretenguin aconseguir, les prioritats establertes per a cada exercici i els mitjans disponibles.
 
3. L’article 32.1.d del RCIL determina que amb caràcter obligatori es realitzaran les actuacions
de control permanent previstes en les normes pressupostàries i reguladores de la gestió
econòmica del sector públic local atribuïdes a l'òrgan interventor que s’indiquen a continuació.
Aquestes actuacions consisteixen en:

L’auditoria de sistemes per verificar que els corresponents registres comptables de
factures compleixen amb les condicions de funcionament que preveu la Llei 25/2013, de
27 de desembre, d'impuls de la factura electrònica i creació del registre comptable de
factures en el Sector Públic (LFE) i la normativa de desenvolupament i, en particular,
que no queden retingudes factures presentades al punt general d'entrada de factures
electròniques, dirigides a òrgans o entitats de la respectiva entitat, en cap de les fases
del procés, establerta en l’article 12.3 de la LRCF.
L’informe d’avaluació del compliment de la normativa en matèria de morositat previst a l’
article 12.2 de la LRCF.
La verificació de l’existència d'obligacions derivades de despeses realitzades o béns
realitzats, o béns i serveis rebuts sense imputació pressupostària (compte 413, només
sobre entitats no subjectes a auditoria de comptes), d’acord amb la DA 3ª de la Llei
orgànica 9/2013, de 20 de desembre, de control del deute comercial en el sector públic.

 
4. L’article 29.3 del RCIL disposa que l’òrgan interventor de l'entitat local realitzarà anualment
l'auditoria dels comptes anuals dels organismes autònoms locals, de les entitats públiques
empresarials locals, de les fundacions del sector públic local obligades a auditar-se per la seva
normativa específica i dels consorcis adscrits així com l’auditoria de compliment i operativa de
les entitats del sector públic no sotmeses al control permanent.
 
5. L’article 44 i següents de la Llei 38/2003, de 17 de novembre, general de subvencions (LGS),
estableix que es durà a terme un control financer de subvencions respecte dels beneficiaris i, si
s’escau, de les entitats col·laboradores per raó de les subvencions que pugui concedir l’entitat
local i els seus ens dependents.
 
6. L’article 12.1. de la Llei 19/2014, de 29 de desembre, de Transparència, accés a la
informació pública i bon govern disposa que les administracions públiques publicaran els plans
i programes anuals i plurianuals en els quals es fixin objectius concrets, així com les activitats,
mitjans i temps previst per a la seva consecució.
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En conseqüència, :S'ACORDA

Primer.- Donar compte al Ple  de l’Ajuntament del Pla anual de control de financer elaborat per
la intervenció, per a l’exercici 2024.

Règim de recursos:

Contra la present resolució, per tractar-se d’un acte administratiu de tràmit no qualificat, no
procedeix la interposició de cap tipus de recurs

APROVACIÓ DE L'INCREMENT RETRIBUTIU DEL 0,5% (LPGE 2023 ARTICLE 19.DOS6. 
EN L’APARTAT 2.B)

El Sr. Alcalde, aquesta és una mesura aprovada pel Govern Central per a tots els treballadors
públics. Ja es va aprovar a l’octubre un increment addicional del 0.5% amb efectes retroactius
des de l’1 de gener de 2023 perquè la inflació acumulada va superar el 6% fins setembre de
2023, i es va abonar a les nòmines del novembre, i ara s’ha aprovat un altre increment
addicional del 0.5% amb efectes retroactius des de l’1 de gener de 2023, en aquest cas perquè
el Producte Interior Brut (PIB) de l’any 2023 va arribar fins el 2.5% i per tant superant les
estimacions del Govern, que eren del 2.4%, si s’aprova es farà efectiu a la propera nòmina del
mes de març.

Votació:
S'aprova per unanimitat de tots els membres presents que legalment el componen.

Fets

1. Per Acord plenari de data 12 de gener de 2023 aquest Ens va aprovar per a l’any
2023, i amb efectes de l’1 de gener de 2023, un increment lineal de les retribucions del
personal del 2,5% respecte a les vigents a 31 de desembre de 2022, en termes d’
homogeneïtat per als dos períodes de comparació, tant pel que fa a efectius de personal
com a l’antiguitat d’aquest, sense considerar a tals efectes les despeses d’acció social.
 
2. Així mateix, com sigui que la suma de l’Índex de Preus al Consum Harmonitzat (IPCA)
de l’any 2022 i de l’IPCA avançat del mes de setembre de 2023 va ser superior al 6 per
cent, per Acord plenari de data 26 d’octubre de 2023 aquest Ens va aprovar per a l’any
2023, i amb efectes de l’1 de gener de 2023, un increment retributiu addicional de les
retribucions del personal al servei d’aquest Ajuntament del 0,5% de forma lineal respecte
a les vigents a 31 de desembre de 2022, en termes d'homogeneïtat per als dos períodes
de la comparació, tant pel que fa a efectius de personal com a l'antiguitat d'aquest, i
sense considerar a tals efectes les despeses d’acció social.
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Fonaments de dret

1. Aquests Acords es van dictar sota el paraigües de l’article 19.Dos de la Llei 31/2022,
de 23 de desembre, de pressupostos generals de l’Estat per a l’any 2023, BOE núm. 308,
de 24 de desembre de 2022, (en endavant LPGE 2023), que regula en el seu “Títol III. De
les despeses de personal”, i concretament dins del “Capítol I” les despeses del personal
al servei del sector públic, l’increment de les retribucions del personal al servei del sector
públic per a l’any 2023 (art. 19 Dos.1 i art. 19.Dos.2.a). Pel que fa a l’increment del 0,5%
addicional cal tenir en compte també la Resolució de 4 d'octubre de 2023, de la
Secretaria d'Estat de Funció Pública, per la qual es publica l'Acord del Consell de
Ministres de 3 d'octubre de 2023, que aprova l'increment de les retribucions del personal
al servei del sector públic previst en l'article 19. Dos.2.a) de la LPGE 2023.
 
L’anterior en el benentès que les retribucions del sou, triennis i complement de destinació
i pagues extraordinàries de juny i desembre del personal funcionari són per mandat legal.
 
2. Així mateix, el mateix article 19.Dos en l’apartat 2.b) va preveure que per a l’any 2023 s’
aplicaria, en el seu cas, un altre increment, en aquest cas vinculat a l’evolució del
Producte Interior Brut (PIB) nominal en l’any 2023, de forma tal que si l’increment del PIB
nominal igualava o superava l’estimat pel Govern en el quadre macroeconòmic que
acompanya a l’elaboració de la present llei de pressupostos, s’aplicaria un augment
retributiu complementari del 0,5%. A aquests efectes, un cop publicats per l’INE les
dades de l’avanç del PIB de 2023, s’aprovarà l’aplicació d’aquest increment mitjançant
Acord del Consell de Ministres, que es publicarà en el BOE.  
 
3. Aquestes circumstàncies han esdevingut, com sigui que l’INE, amb data 31 de gener
de 2024, ha certificat que el creixement del PIB nominal en l’any 2023 va ser d’un 8,6% i
la previsió del Govern inclosa en el quadre macroeconòmic que acompanyava la LPGE
2023 recollia un PIB nominal del 6%. Per aquest motiu, en el BOE de 8 de febrer de 2024
s’ha publicat la Resolució de 7 de febrer de 2024, de la Secretaria d’Estat de Funció
Pública, per la qual es publica l’Acord del Consell de Ministres de 6 de febrer de 2024, pel
que s’aprova l’increment del 0,5% en les retribucions del personal al servei del sector
públic en aplicació del previst en l’article 19.Dos.2.b) de la LPGE 2023.
 
Aquest increment s'aplicarà respecte de les retribucions vigents a 31 de desembre de
2022 i amb efectes d'1 de gener de 2023.
 
L’art. 38 del TREBEP disposa que per la validesa i eficàcia dels Acords és necessària la
seva aprovació expressa i formal pels òrgans de govern de les Administracions Públiques.
 
 

En conseqüència, :S'ACORDA

Primer. Aprovar amb efectes d’1 de gener de 2023, un increment retributiu addicional de
les retribucions del personal al servei d’aquest Ajuntament del 0,5% de forma lineal
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respecte a les vigents a 31 de desembre de 2022, en termes d'homogeneïtat per als dos
períodes de la comparació (2022 i 2023), tant pel que fa a efectius de personal com a
l'antiguitat d'aquest, i sense considerar a tals efectes les despeses d’acció social.
 
L’anterior en el benentès que les retribucions del sou, triennis i complement de destinació
i pagues extraordinàries de juny i desembre del personal funcionari són per mandat legal.
 
Segon. Abonar els endarreriments derivats de l’increment del 0,5%. En els rebuts de
nòmina figurarà el següent literal: “Abonament dels endarreriments increment 0,5%
addicional 2023”. Les quantitats que hagin de ser abonades amb aquesta finalitat, hauran
d’imputar-se a les partides pressupostàries corresponents.
 
Tercer. Notificar aquest Acord a Nòmines, Secretaria Intervenció Municipal i Tresoreria.
 
Quart. Notificar aquest Acord al Departament de Polítiques Digitals i Administració
Pública de la Generalitat de Catalunya i a la Subdelegació del Govern als efectes
escaients.

Règim de recursos:

Primer. Aprovar amb efectes d’1 de gener de 2023, un increment retributiu addicional de
les retribucions del personal al servei d’aquest Ajuntament del 0,5% de forma lineal
respecte a les vigents a 31 de desembre de 2022, en termes d'homogeneïtat per als dos
períodes de la comparació (2022 i 2023), tant pel que fa a efectius de personal com a
l'antiguitat d'aquest, i sense considerar a tals efectes les despeses d’acció social.
 
L’anterior en el benentès que les retribucions del sou, triennis i complement de destinació
i pagues extraordinàries de juny i desembre del personal funcionari són per mandat legal.
 
Segon. Abonar els endarreriments derivats de l’increment del 0,5%. En els rebuts de
nòmina figurarà el següent literal: “Abonament dels endarreriments increment 0,5%
addicional 2023”. Les quantitats que hagin de ser abonades amb aquesta finalitat, hauran
d’imputar-se a les partides pressupostàries corresponents.
 
Tercer. Notificar aquest Acord a Nòmines, Secretaria Intervenció Municipal i Tresoreria.
 
Quart. Notificar aquest Acord al Departament de Polítiques Digitals i Administració
Pública de la Generalitat de Catalunya i a la Subdelegació del Govern als efectes
escaients.

 MOCIONS

MOCIÓ CONJUNTA DELS GRUPS MUNICIPALS DE JUNTSXSB-CM, ERC-AM,7. 
AGRUPACIÓ D'ELECTORS "PER SANTA BÀRBARA, PSC-CP I SBAU-ARA PL, EN SUPORT
AL NOU HOSPITAL DE LES TERRES DE L'EBRE

El Sr. Alcalde comenta que es presenta de forma conjunta de tots els grups municipals.
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El Sr. Alcalde dona la paraula a la Sra. Franch.
 
La Sra. Franch, representant del grup municipal del PSC-CP, no és la primera vegada que es
presenta una moció en aquest sentit, sabem que és una cosa que costarà però sembla ser que
tots els agents polítics s’estan posant d’acord, cosa que fa dos o tres anys no passava, en
aquests moments estan fent un pedaç de l’ampliació de l’hospital que a curt termini satisfarà
algunes necessitats, però no serà suficient ja que en l’ampliació de sis o set quiròfan, amb els
llits que hi ha no es pot absorbir l’activitat, per tant, serà necessari la construcció d’un nou
hospital, però costarà uns quants anys potser deu o dotze, però per això estem lluitant.
 
El Sr. Alcalde dona la paraula al Sr. Pont.
 
El Sr. Pont, representant del grup municipal de Per SB, costarà però la llàstima és que aquest
tema es va plantejar fa quasi vint anys al terrenys de la farinera, és cert que l’ampliació no resol
el problema, voldria remarcar que Catalunya no només som les cinc demarcacions, si agafem
Barcelona, Tarragona, Lleida i Girona, tots tenen grans hospitals, i Terres de l’Ebre no té un
gran hospital universitari de referència. estem d’acord amb la moció i tant de bo aquesta sigui la
bona.
 
El Sr. Alcalde, incidir en el que s’ha dit, més val tard que mai i l’important és que comencin les
obres, que millorarien molt el nivell sanitari que tenim en aquestes terres, en el consistori de
Santa Bàrbara tenim tres infermeres i un metge, per tant, coneixen de primera ma com
funcionen els serveis a l’hospital i les mancances existents, tardarà el que tardarà però en
algun moment s’ha de començar.

Votació:
S'aprova per unanimitat de tots els membres presents que legalment el componen.

MANIFEST EN SUPORT AL NOU HOSPITAL DE LES TERRES DE L’EBRE
 
L’Ajuntament de   a l’igual que han fet diferents associacions, entitats, forcesSANTA BÀRBARA
polítiques, sindicats i particulars del territori i d’altres contrades del país, vol afegir la seva veu a
l’hora de reivindicar la construcció d’un nou hospital universitari, públic i de referència territorial
en concordança amb els plantejaments de la plataforma Per un Nou Hospital de les Terres

.de l’Ebre
 
És per això que instem al Govern de la Generalitat i als diferents organismes
implicats:   Conselleria de Salud, delegació territorial de Salut a les Terres de l’Ebre i
Ajuntament de Tortosa, a l’acompliment, el més aviat possible de tots els tràmits necessaris per
a l’inici de les obres d’aquest nou hospital tant important per al territori i per a la salut de la
nostra gent.
 
L’actual hospital de referència de les Terres de l’Ebre, el “Verge de la Cinta”, inaugurat el 1976,
ha complert, amb escreix, la seva funció. La medicina ha evolucionat i ara l’atenció sanitària i
assistencial requereix d’un altre enfocament, d’acord amb les necessitats i demandes del segle
XXI.
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El nou centre respondria de manera més satisfactòria a aquestes necessitats i no caldria, en
determinades circumstàncies, buscar respostes ni desplaçar-se fora de les nostres terres. A
més, el seu nou emplaçament facilitaria un millor accés per als usuaris que s’han de desplaçar
des de les diferents poblacions del territori.
 
Al mateix temps, el caràcter d’hospital universitari possibilitaria la formació de nous metges,
metgesses, infermers i infermeres que podrien donar resposta a la manca d’atenció assistencial
que pateixen molts de pobles.
 
Les nostres terres, amb un alt índex de despoblament, amb una població envellida més enllà
de la mitjana catalana i amb PIB notòriament deficient respecte a la mitjana de Cataluña,
necessita de noves inversions i infraestructures per no agreujar aquesta situació i propiciar un
equilibri territorial del tot necessari per al futur del nostre país.
 
És per això que el nostre Ajuntament es vol sumar a la demanda que des de les Terres de l’
Ebre fem al Govern de la Generalitat per a que el nou hospital sigui una realitat el més aviat
possible.

MOCIÓ CONJUNTA DELS GRUPS MUNICIPALS DE JUNTSXSB-CM, ERC-AM,8. 
AGRUPACIÓ D'ELECTORS "PER SANTA BÀRBARA, PSC-CP I SBAU-ARA PL, EN CONTRA
DEL TRANSVASAMENT DE L'EBRE

El Sr. Alcalde dona la paraula al Sr. Martí.
 
El Sr. Martí, representant del grup municipal d’SBAU-ARA PL, vam estar a punt de no sumar-
nos, però al final ens hi hem sumat, perquè sempre hem dit que estem a favor del nostre
territori; però el fet que ara rebutjar el transvasament de l’Ebre, quan van haver grups polítics,
que potser ara no tenen el mateix nom, però van haver grups que si que hi van donar suport en
una altra època. No se si se’n recordem, però recordo un any en l’acte de Pregó de les festes
majors que al Pregoner si li va dir de tot, insults, se li van llençar objectes, per part de gent del
poble, que es pot o no vincular als partits polítics que presentem aquesta moció conjunta, si li
dones voltes penses, no se com hem arribat aquí. Jo recordo aquell any i no se si amb aquesta
moció aconseguirem alguna cosa, segurament es quedarà com paper mullat com altres
mocions que s’han aprovat en aquest Ple durant els sis anys que soc regidor.
Recordo aquell any i se’m esborrarà mai, crec que va ser lamentable el que va passar, estic en
contra totalment del transvasament de l’Ebre; però tinc molt clar que quan decidiran fer-lo ho
faran, sense que nosaltres tinguéssim res a dir, és el meu punt de vista, igual com passa en
altres coses aquí a les Terres de l’Ebre ja que segons un exdiputat només som un 3%.
Reitero recordo el que va passar aquell any al Pregó de festes, ho recordem i perdonar tot el
que es va fer aquell dia no se si ho perdonem.
 
El Sr. Alcalde dona la paraula a la Sra. Franch.
 
La Sra. Franch, representant del grup municipal del PSC-CP, recolzem la moció perquè estem
en contra del transvasament de l’Ebre i pensem que l’excusa que posem per agafar-nos l’
aigua, que és la sequera i sabem que no és la solució ni a curt ni a llarg termini. Ens agrada
molt l’últim punt de la moció que parla del territori, ja seria hora que se’n recordessin de que
aquí tenim sòl que es pot utilitzar com a sòl industrial, tenim aigua, tenim recursos, i que no
només se’n recordin per a agafar-nos les coses i no se’n recordin per a invertir en el territori, ja
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seria hora que se’n recordessin, som un 3% cert, però en aquests moment els recursos
naturals els tenim nosaltres.
 
El Sr. Alcalde dona la paraula al Sr. Pont.
 
El Sr. Pont, representant del grup municipal de PerSB, està bé insistir, encara que legalment no
és possible, en passar d’una conca a l’altra, perquè de vegades hi ha coses amagades com és
el cas, tal com ha dit la regidora Sra. Franch, voldria recordar que el moviment en contra del
transvasament va ser un dels moviments més cohesionadors de les Terres de l’Ebre, avui en
dia parlem de les Terres de l’Ebre, segurament a partir d’aquells moments, per això enllaçant
amb el que deia la regidora voldria posar èmfasi en la part final de la moció, és a dir, no estem
en un bon model de desenvolupament territorial, i precisament el perifèric on ens trobaríem, no
només les Terres de l’Ebre sinó també altres territoris que queden a la perifèria, potser hem de
dir no al concentrar-ho tot en el mateix lloc, potser s’ha d’optar per un model que eviti el
despoblament, com ha passat en altres territoris de la península, de manera que mirant tot això
hauríem d’aprendre, ja que segons el model pel que opten tenim el futur magre.  
 
El Sr. Alcalde dona la paraula al Sr. Gimeno.
 
El Sr. Gimeno, representant del grup municipal d’ERC-AM, des d’esquerra ens oposem a
qualsevol moviment d’aigües del territori, i a la vegada fem una aposta clara per la tecnologia,
apostem per les dessaladores, per la regeneració de l’aigua, que ara en aquests moments està
donant aigua al 56% de la població i en temps amb aquestes infraestructures es cobriran les
necessitats d’un 85% de les necessitats de la població de l’àrea metropolitana. Creiem que és
un recurs a explotar i un model a seguir a futur.
A banda de la campanya dels diferents col·legis d’enginyers de voler fer un
transvasament  més enllà de Tarragona, un incís, l’aigua de Tarragona ja no és de les Terres
de l’Ebre, no tenim control sobre el mini transvasament, és una cosa molt important, i resulta
que ara s’està fent una campanya molt forta sobre la insolidaritat de les Terres de l’Ebre, la
qual cosa és denigrant, perquè si algú ha demostrat solidaritat, tant a nivell energètic com en
altres nivells, han estat les Terres de l’Ebre. El nou model territorial que s’hauria de tirar
endavant hauria de ser la ruralització de les ciutats, sortir de les ciutats i anar on hi ha els
recursos naturals i portar la gent on estan els recursos, si no es canvia el model no en tindran
mai prou, ni d’energia, ni d’aigua, ni de res.
 
El Sr. Alcalde, en nom del grup municipal de Junts per SB, ens sumem a tot l’expressat pels
diferents grups que han intervingut anteriorment, i respecte la puntualització que ha fet el
regidor Sr. Martí, entraríem en un debat perquè de vegades quan es fan protestes, els
protestants poden tenir la raó en el fons però la perden en les formes, perquè atacar de manera
personal als polítics o als seus familiars, traspassa els límits ètics de la protesta i em sembla
totalment lamentable, comprenc la seva indignació d’haver presenciat aquelles escenes, va ser
l’any 2001, en plena efervescència del Pla hidrològic nacional, com deia el regidor Sr. Pont,
molta gent protestava, però hi ha maneres i maners de protestar.
 
El Sr. Gimeno, a banda de regidor, soc el president del regadiu canal Xerta-Sénia i puc dir que
aquesta pressió amb el temps a anat baixat però ha estat realment fort.
 
El Sr. Alcalde, voldria insistir en el tema del desequilibrin territorial, si continuem portant allí on
no n’hi ha, perquè hi ha gent i continuem acumulant més gent, aquest desequilibri no sols no es
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reduirà sinó que anirà augmentant, és curiós que en el tema de l’energia que comentava el
regidor Sr. Gimeno, enviem aigua, però el 80% de l’energia de Catalunya es produeix a les
Terres de l’Ebre, evidentment l’exportem però ningú ens ve a dir que els enviéssim la nuclear
que la volem posar a Collserola; per a que ens féssim una idea a Girona no hi ha cap parc
eòlic, ni un, zero, tots estan de Barcelona cap avall, és injust, si volem els beneficis haurien d’
assumir també les càrregues que suposa tenir aigua i energia, entenc que aquelles persones
que durant la pandèmia van venir a les Terres de l’Ebre i van veure aquell riu tan ample van
pensar que sobra aigua, però aquí tots sabem el que és la falca salina i els problemes que té el
delta, si no hi ha aigua per a que el delta pugui subsistir, com ens hem de plantejar fer nous
transvasaments i enviar aigua a altres llocs, penso que és un tema de justícia que evidentment
no solucionarem nosaltres el problema però que es posi de manifest que l’Ajuntament de Santa
Bàrbara de manera unànime som contraris al transvasament.  
 
En aquests moment s’incorpora a la sessió Plenària la regidora Sra. Arasa Cid del grup
municipal de PerSB.
 
El Sr. Martí, els fets als que em referia vam succeir a l’any 2001, com recordava el Sr. Alcalde,
però sembla que algú no ho recorda, va ser un moviment cohesionador però per a mi també va
ser un moviment mal tractador en segons quines formes, estem parlant del poble, sempre
estaré a favor de les Terres de l’Ebre.
 
El Sr. Gimeno, voldria posar en èmfasi que a les Terres de l’Ebre també tenim emergència
climàtica, el municipi de Mas de Barberans no té aigua, no és una cosa exclusiva de l’àrea
metropolitana.

Votació:
S'aprova per unanimitat de tots els membres presents que legalment el componen.

Davant la proposta del passat 15 de desembre dels Col·legis professionals D’Enginyers
Industrials, Camins, Agrònoms i Economia sobre la interconnexió de xarxes entre el Consorci d’
aigües de Tarragona i el sistema Ter-Llobregat, així com les diferents noticies sobre la
dessaladora de Cunit i el transport en vaixells d’aigua a Barcelona, la Plataforma en defensa de
l’Ebre ha instat a les institucions del territori a manifestar-se.
La interconnexió proposada pels col·legis professionals entre les instal·lacions del CAT a
Constantí i els dipòsits del sistema ATLL a Olèrdola és la canonada que permetrà de facto el

.transvasament a Barcelona
Cal recordar que aquesta proposta és recorrent des del Pla Hidrològic Nacional del 2000 on ja
apareixia entre les obres de l’Annex II i posteriorment a la sequera del 2008. Aquesta actuació
te com objectiu assegurar la disponibilitat d’aigua barata per al desenvolupament del Pla

(PDUM) on es preveuen 217.000 nous habitatges.Director Urbanístic Metropolità 
 
Per altra banda:
1. No te cap capacitat per resoldre els problemes d’escassetat actual en l’entorn ATLL fruit
de la sequera que estem vivint, donat que el temps d’execució és molt elevat.
2. Les obres d’emergència que ha plantejat el govern de la Generalitat en la LLEI 9/2023, del
19 de maig, de mesures extraordinàries i urgents per a afrontar la situació de sequera

estaran acabades molt abans que aquesta mesura i per tant ja esexcepcional a Catalunya, 
disposarà del recurs suficient.
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3. Donat que és una , la seva execuciómesura estructural no lligada a l’emergència actual
implicaria superar el límit territorial de Tarragona i per tant caldria una nova llei per modificar la

vigent.Llei 18/81 
 
Respecte a (Cunit-Cubelles), per la seva ubicació estratègica en ella dessaladora del Foix 
límit de les dues províncies, també implica la connexió de les dues xarxes d’abastament

. Tenint en compte que la població és concentra en les comarques del Llobregat, elsCAT-ATLL
Vallès, Maresme i Barcelonès (5 milions d’habitants), no te cap sentit una instal·lació tan lluny
del punt de consum, en el conseqüent sobre cost energètic de transport i impacte ambiental.
 
Finalment el , tot i que es planteja com una mesura puntual d’emergència, tetransport marítim
un i una d’aportació de recurs. Un vaixell de 30.000 m3elevat cost econòmic baixa capacitat 
al dia, amb una dotació de 250 l/hab dia, només aporta aigua per 120.000 habitants, representa
un 2,4% de les necessitats.
 
Des de la , tot i les mesures de millora de la xarxa d’abastament ambdarrera sequera del 2008
les dessaladores del Prat i Tordera, així com la millora en la regeneració del Prat, aquestes han
sigut insuficients donat el de població de vora que esincrement 2 Milions de persones 
concentren especialment en el sistema de subministrament Ter-Llobregat.
 
De continuar aquest model de en un àmbit deficitaridesenvolupament territorial concentrat 
de recursos, agreujats encara mésels problemes d’escassetat seran cíclics i recurrents 
pels efectes de sequera pel canvi climàtic. Aquest problemes no són només per manca d’aigua,
també ho són de qualitat de l’aire, de disponibilitat d’energia, d’habitatge, de transport...,
aquesta sequera, com tots els canvis que estem vivint en la climatologia ens han de fer 

el i en especial el desequilibri territorial.replantejar-nos model de desenvolupament 
 
Entenem que el dret a la protesta i la llibertat d'expressió són valors fonamentals en qualsevol
democràcia, però creiem fermament que aquests han de ser exercits de manera pacífica,
respectant els drets i la integritat de totes les persones involucrades.
Desitgem expressar la més enèrgica condemna, a les accions d'intimidació  i assetjament que
han tingut lloc tant en el passat com en el present, és inacceptable que hàgim assistit a
episodis d'intimidació que han vulnerat els drets i la dignitat de les persones.
 
Entenem que la convivència pacífica i el respecte mutu és fonamental per al benestar de la
societat, aquest tipus d'accions no només generen temor i angoixa en les persones afectades,
sinó que també creen un clima de desconfiança i confrontació que pot generar un clima de
tensió i violència que és perjudicial per la nostra societat en el seu conjunt.
L'ús de la violència, ja sigui física, emocional o psicològica, no té cabuda en una societat
civilitzada i democràtica, per tant és vital promoure el respecte mutu, la tolerància i la pau per
aconseguir una convivència harmoniosa i justa per a tothom.
 
Expressem la nostra esperança que aquesta condemna serveixi com a recordatori de la
necessitat de construir ponts en lloc de murs, i que treballem junts per assegurar que aquestes
situacions no es produeixin en el futur.
Cridem a tots els implicats a   renunciar a aquest tipus de comportament i a trobar formes
constructives de resoldre els conflictes i les diferències.
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Esperem que aquestes situacions es resolguin de manera pacífica i que tots puguem treballar
junts per construir una societat més justa i equitativa.
Per tant, condemnem enèrgicament aquestes accions i demanem a totes les parts involucrades
que busquin solucions constructives i respectuoses per abordar les seves diferències.
 
 
A la vista de tots aquests antecedents, es proposa al Ple de l’Ajuntament de Santa Bàrbara que
adopti els següents ACORDS:
 
1. entre Tarragona i Olèrdola proposat pels Col·legisRebutjar el transvasament de l’Ebre 
professionals
 
2. al govern de al del Foix, a lesInstar la Generalitat canvi d’ubicació de la dessaladora 
comarques del Llobregat on realment es genera el problema de manca d’escassetat d’aigua.
 
3. la mesura del d’aigua per l’impacte que genera i ser pocQüestionar transport marítim 
eficient en la resolució del problema d’escassetat.
 
4. Plantejar seriosament el debat del i el model de desenvolupament desequilibri territorial

MOCIÓ CONJUNTA DELS GRUPS MUNICIPALS DE JUNTSXSB-CM, ERC-AM,9. 
AGRUPACIÓ D'ELECTORS "PER SANTA BÀRBARA, PSC-CP I SBAU-ARA PL, EN SUPORT
AL SECTOR PRIMARI CATALÀ

Votació:
S'aprova per unanimitat de tots els membres que legalment el componen.

En els últims dies el sector primari ha sortit a manifestar-se per fer-se sentir davant la situació
en què es troba immers.
Molts són els factors que han portat el sector a dir prou, i que van des dels preus injustos que
perceben pels seus productes, a la creixent burocràcia que afecta la seva activitat, o a les
normatives aprovades en l’àmbit europeu que els obliga a unes pràctiques agronòmiques que
fan que els costos de producció no siguin competitius, respecte de productes provinents de
tercers països que no s’han d’acollir a aquestes pràctiques.
Els pagesos i ramaders, el món rural en general, se sent menystingut i en moltes ocasions
culpabilitzat de problemes que afecten la nostra societat, per exemple el canvi climàtic. Aquest
menysteniment i culpabilització ve del desconeixement de la realitat del sector primari.
Cal, doncs, fer l’esforç per conèixer i per fer conèixer la realitat i la importància del sector agrari
i agroalimentari a Catalunya. Les dades mostren que és el primer sector de l’economia
catalana. La feina d’agricultors i ramaders, i també de la indústria que transforma els productes
agraris, ens dona seguretat alimentària, tranquil·litat de saber que no ens falten els aliments a
les botigues, als mercats i a les grans superfícies. No han faltat ni tan sols en moments tan
complicats com el que va suposar la pandèmia. El sector agrari tampoc va fallar en aquell
moment, mostrant-ne el caràcter estratègic i la seva resiliència.
Per tant, cal actuar per revertir la situació en què es troba el sector primari, posant en valor la
feina fonamental de produir aliments, i posant els mitjans per resoldre els problemes amb què
es troba el sector: preus per sota del cost de producció pels seus productes, l’afectació de la
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sequera i el canvi climàtic als cultius, dificultat per tenir relleu generacional, excessiva
burocratització imposada des de les diferents administracions, falta d’acompanyament per part
de les administracions, danys causants per la fauna cinegètica...
Cal, doncs, la implicació de totes les administracions, de la societat sencera, per recolzar el
sector primari que ens garanteix no tan sols la producció d’aliments, sinó també la vida als
pobles, la cura i el manteniment d’un territori viu més enllà de les àrees metropolitanes, en
definitiva garanteix un país territorialment endreçat i equilibrat.
 
Entenem que el dret a la protesta i la llibertat d'expressió són valors fonamentals en qualsevol
democràcia, però creiem fermament que aquests han de ser exercits de manera pacífica,
respectant els drets i la integritat de totes les persones involucrades.
Desitgem expressar la més enèrgica condemna, a les accions d'intimidació  i assetjament que
han tingut lloc tant en el passat com en el present, és inacceptable que hàgim assistit a
episodis d'intimidació que han vulnerat els drets i la dignitat de les persones.
 
Entenem que la convivència pacífica i el respecte mutu és fonamental per al benestar de la
societat, aquest tipus d'accions no només generen temor i angoixa en les persones afectades,
sinó que també creen un clima de desconfiança i confrontació que pot generar un clima de
tensió i violència que és perjudicial per la nostra societat en el seu conjunt.
L'ús de la violència, ja sigui física, emocional o psicològica, no té cabuda en una societat
civilitzada i democràtica, per tant és vital promoure el respecte mutu, la tolerància i la pau per
aconseguir una convivència harmoniosa i justa per a tothom.
 
Expressem la nostra esperança que aquesta condemna serveixi com a recordatori de la
necessitat de construir ponts en lloc de murs, i que treballem junts per assegurar que aquestes
situacions no es produeixin en el futur.
Cridem a tots els implicats a   renunciar a aquest tipus de comportament i a trobar formes
constructives de resoldre els conflictes i les diferències.
 
Esperem que aquestes situacions es resolguin de manera pacífica i que tots puguem treballar
junts per construir una societat més justa i equitativa.
Per tant, condemnem enèrgicament aquestes accions i demanem a totes les parts involucrades
que busquin solucions constructives i respectuoses per abordar les seves diferències.
 
És per tot això, que el grups municipals de l’Ajuntament de Santa Bàrbara proposen l’adopció al
Ple dels següents acords:
 
PRIMER. Mostrar la solidaritat de l’Ajuntament de     Santa Bàrbara amb la pagesia, i
especialment al nostre poble.
 
SEGON. Demanar la implicació, col·laboració i coordinació de totes les administracions:
catalana, espanyola i europea, que tenen competències en agricultura i ramaderia per tal de
trobar les solucions als reptes que afronta el sector primari. Escoltant-lo, negociant, i pactant,
sense prendre mesures i decisions unilaterals.
 
TERCER. Fer arribar aquests acords al Ministeri d’Agricultura Pesca i Alimentació del Govern d’
Espanya, al departament d’Acció Climàtica, Alimentació i Agenda Rural del Govern de la
Generalitat, a l’Oficina del Parlament Europeu a Catalunya i a totes les organitzacions agràries
amb representació a Catalunya.
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 PRECS I PREGUNTES

INTERVNECIONS10. 
El Sr. Alcalde dona la paraula al Sr. Pont.
 
El Sr. Pont, representant del grup municipal de PerSB, una sèrie de preguntes de caràcter
mediambiental, que lliga amb el que hem estat parlant, les Terres de l’Ebre hem estat solidaris,
la majora de l’energia que es produeix a Catalunya es produeix aquí, l’aigua a anat cap a
Tarragona, ..., però la moneda en la que ens han pagat ha estat que les coses que ells no han
volgut ens les han portat aquí, lligant en tot això ens interessa saber con es controlaran certes
coses i com es farà, una primera pregunta seria respecte la planta de compostatge, sabem que
se’n han de fer però no sabem com està el tema, voldríem saber en quin moment està el tema
de la concessió de la llicència ambiental?, i com està previst el control de les condicions fixades
i qui ho controlarà?. També ens ha arribat que a un informe de l’ACA diu: “..., us podem
confirmar que els terrenys en qüestió no es troben dins de cap zona de risc d’inundació d’
origen fluvial que sigui competència de l’Administració hidràulica corresponent, que en aquest
cas és la Confederació Hidrogràfica de l’Ebre (CHE). Si es troben afectats per risc d’inundació d’
origen pluvial o d’escolaments procedents de terrenys o camins veïns, llavors el marc
administratiu on cal trobar les solucions oportunes és el disseny del projecte tècnic i la
subsegüent obtenció de l’autorització o llicència ambiental de l’activitat, de competència
municipal, ...”,   saber si aquest tema de les filtracions està contemplat?, si tenen previst
controlar-ho, vigilar-ho, per tal que si la planta ha de tirar endavant que ho faci sense
contaminar i sense perjudicar el benestar dels veïns.
 
El Sr. Alcalde, l’últim Ple va ser el dia 24 de gener i el dia 23 va arribar l’acord de l’aprovació de
la declaració d’impacte ambiental, ara el següent pas és donar trasllat de l’aprovació de l’
avaluació de declaració d’impacte ambiental a la ponència ambiental del Consell Comarcal per
tal que la integrin en el seu informe integrat i quan el rebem el que farem és fer una proposta
per elaborar el Decret d’Alcaldia per atorgar la llicència ambiental, que inclourà tots els
condicionants que han posat els diferents organismes que han intervingut en l’avaluació
ambiental. Com es farà el control?, en primer lloc desprès de l’atorgament de la llicència
ambiental, han de sol·licitar llicència d’obres i quan es posi en marxa es controlarà igual que es
controlen la resta de llicències ambientals, l’empresa haurà de contractar una EAC que
verificarà els paràmetres que es determinin a la llicència i en la periodicitat que se’ls imposi. No
anirà l’Alcalde cada setmana a fer el seguiment.
Respecte el control de les possibles filtracions em consta, i una de les al·legacions hi feria
referència, que hi ha punts de vista que viuen que aquella zona és inundable, definició de zona
inundable, per exemple el barranquet que creua el poble és zona inundable, perquè quan plou
baixa un metre d’aigua amb una corrent important, si considerem que quan plou es fa un
bassal, llavors tot el terme de Santa Bàrbara seria zona inundable, perquè quan plou tots els
camps del voltant del poble no es veuen estan plens d’aigua, entre un extrem i l’altre, no soc jo
com alcalde ni vostès com a regidors ni la gent del poble els que hem de dir que és i que no és
zona inundable, són els expert de la CHE i de l’ACA i ells consideren que entre el barranc de
Lledó i el barranc de les Coves, que és on s’ha d’implantar l’activitat, no és zona inundable.
Potser que tots aquests experts estan equivocats i algú que diu que si, té raó, però jo em refio
més dels experts de la CHE i de l’ACA, això no vol dir que quan plogui no es facin bassals,
evidentment que se’n faran, el Canal Xerta-Sénia s’omple d’aigua de l’aigua que baixa dels
camps, a l’empresa en previsió se’ls ha demanat que faci una rasa perimetral per a que
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aquestes aigües de dalt siguin recollides i canalitzades i no arrossegui les dejeccions que
puguin estar damunt la llosa de formigó i els experts que ho han valorat, consideren que és
suficient.
 
El Sr. Pont, aquestes preguntes són per aclarir els temes, que no s'entengui que van en contra
de ningú. Hi ha un altre tema que, arran que la setmana passada s'ha tornat a notar molt el
tema de les olors, que semblava que procedien de la planta de biogas, no preguntaré pels
informes de la unitat de valoració, perquè suposo que encara no estan i que curiós va marxar la
unitat i hem notat més olors, no se si és casualitat, que una planta de biogas és una bona
forma de gestió ambiental de residus estem d’acord, però ha d'estar ben construïda, ben
instal·lada i ha de funcionar correctament, no està dins el nostre terme municipal, ho sabem,
però és cert que en els episodis de males olors els noten al municipi, per tant ha d’haver una
implicació de les administracions i de la població que rep els episodis, ens plantegem que si la
planta funcionés bé aquelles olors tant estridents no haurien de donar-se, és una qüestió que
ens afecta a tots i que hauríem d'anar tots a una, l'administració i la població en general, ja se
que ho esteu mirant, la pregunta que us faré és davant d'això estaríem disposats a incorporar
sensors electrònics o demanar a qui sigui que els incorporés, per a que es pogués musurar, si
és o no perjudicial?, i si persisteixen les males olors, estaríem disposats a liderar des de
l'ajuntament una recollida pel poble del que proposa el Departament de medi ambient i
habitatge, d'un qüestionari justificatiu d'episodis d'olors?, per d'alguna manera dir el poble de
Santa Bàrbara manifestem que estem notant unes olors que no ens agraden i voldríem saber si
són perjudicials, ens direu n’hauríem de parlar, parlem-ne, el nostre grup, no se la resta, tot el
que sigui treballar en aquest sentit conjuntament per buscar-hi solucions ens hi trobareu.
Parlàveu de solucions tècniques, per potser també es pot recórrer als models de queixa que
preveu el departament.
 
El Sr. Alcalde, així com la planta de compostatge estarà dins del nostre terme, si es fa, i serà
responsabilitat nostra, la planta de biogas no està al nostre terme, però això no vol dir que ens
haguem de desentendre, però no tenim les competències que tindríem si estès al nostre terme,
dit això, és evident que hi ha episodis de males olors, aquestes dues darreres setmana, fa dos
dies que no perquè com ha fet vent seu ha endut, era insuportable, el regidor de medi ambient i
jo mateix vam contactar amb el gerent de la planta, s'han dit moltes coses, com que el gas
metà fa molta olor i el metà no fa olor, i el gas metà que produeix la planta és metà mesclat en
altres coses i abans es cremava i no feia olor durant dos anys que la planta ha estat en
funcionament i no es sentia olor, però va ser començar a injectar el gas metà i van començar a
haver alguns episodis, què és el que canvia de cremar a injectar?, la unitat de filtratge del gas
perquè el que han d'injectar a la canonada principal ha de ser metà més o menys pur, no es pot
injectar el gas tal i com surt de la fermentació, llavors per purificar el metà el passen per una
unitat que està a l'exterior que té uns filtres que treuen la resta de gasos que són els que fan
mala olor i, la resposta del gerent va ser que un d'aquests filtres ha fallat i estan esperant el
recanvi que ve d'Alemanya, i en un termini de deu dies més o menys estaria arreglat.
 
El Sr. Pont, d'acord però això no té que perjudicar la ciutadania que viu a prop i a més no
sabem si només és mala olor o pot perjudicar o no, com a ajuntament que representen a la
ciutadania en aquest tema hauríem de ser proactius, per això he proposat posar sensors
electrònics, busquem els recursos.
 
El Sr. Alcalde, hem tingut al nostre terme la unitat de mesura del control de la qualitat de l'aire
fins el dia 5 de febrer, que recollia una sèrie d'elements que es consideren contaminants, no se
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si tots aquests que produeix la planta de biogas els recollirà o no, els resultats l'altre cop, la
recollida va acabar al maig i no els van tenir fins octubre, per tant, cinc mesos per processar
totes les dades calculo que igual de cara el mes de juny ens faran arribar l'informe i podrem
comparar, perquè ara hem tingut en funcionament la assecadora de sansa i la planta de biogas
amb aquests episodis de males olors.
 
El Sr. Alcalde dona la paraula al regidor de medi ambient.
 
El Sr. Gimeno, amb anterioritat hem tingut episodis de males olors estan instal·lada la unitat
qualitat ambiental, a més la planta es va comprometre que en 10 o 12 dies estaria el filtre
canviat.
 
El Sr. Alcalde, a banda d'això si volen fer una recollida de signatures per a queixar-nos d'una
planta que està al poble veí, que l'haurem de fer arribar a l'Ajuntament de La Galera, que
suposo que també ho deuen sentir, em consta que gent de baixa de La Sénia quan arriben a
La Galera abans d'arribar han de posar la recirculació de l'aire als cotxes i fins que no passen
Santa Bàrbara no ho treuen.
 
El Sr. Pont, i això no ens preocupa?, una qüestió la unitat de qualitat ambiental l'ha demanes i
ve quan ve, potser a la llarga i donat que som un poble perjudicat en aquets temes, ens
interessaria no una unitat d'aquestes que són caríssimes, el que en diuen un nas electrònic, en
podríem parlar, la nostra ciutadania es mereix tenir un bon ambient.
 
El Sr. Alcalde, recordem el que valia una unitat, ara si parlem d'aquells aparatets que surten als
vídeos.
 
El Sr. Pont, estem disposats a estudiar-ho? i si es tornen a produir episodis de males olors,
crec que com ajuntament podríem liderar un qüestionari que ho contempla el propi
departament per a que la gent ho pugues manifestar i portar-ho al departament de medi
ambient i a qui correspongués, estem d'acord amb això?
 
El Sr. Alcalde, si estem d'acord i arribat el moment si és necessari es fa sense cap problema.
Hi ha diverses peticions de paraula, començaríem pel Sr. Martí.
 
El Sr. Martí, el que està dient de la unitat de mesura el regidor Sr. Pont, ja fa molt temps que es
va parlar en sessió Plenària es va dir que valia molts diners, crec que 200.000 € i discrepo no
fa unes setmanes que se sent l'olor ja fa molt més temps.
 
El Sr. Alcalde, en la intensitat que he sentit aquestes últimes setmanes no l'havia sentit mai, de
vegades depèn de la percepció de cadascú. Ha demanat la paraula la regidora Sra. Arasa.
 
La Sra. Arasa, representant del grup municipal de PerSB, aquetes males olors repercuteixen a
nivell de les persones que vivim al poble i a nivell econòmic, a la meva terrassa no puc estar i
no crec que els clients de l'Hotel Diego i puguin estar-hi, és una olor molt molesta. Si posen el
filtre i es controla perfecte, no podem dir res i si es demostra que no és perjudicial per la salut,
però en cas contrari ens hem de posar forts, tenim que instar a tots els pobles del costat i s'ha
de posar els filtres i han de funcionar correctament.
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El Sr. Alcalde, igual que l'olor de la sansa és una olor a oliasses que per ser un poble que tota
la vida s'ha dedicat a l'oli el tens interioritzat, aquest olor és molt molesta. Aquesta setmana
vaig parlar amb l'Alcalde de La Galera per a manifestar-li el nostre malestar i em va dir que al
seu poble passa el mateix i que estava enfadat amb l'empresa perquè es sent enganyat, no l'hi
han explicat tot, per tant tenim un aliat en l'Alcalde de La Galera si cal fer força la podrem fer
conjunta.
 
El Sr. Pont, ho he dit al començament, aquí hem estat molt solidaris perquè ens han portat
moltes coses que són de servitud per a portar les coses bones cap a zones de més població,
ara hem sentit comentar que és possible que, ..., penso que la part interior del Montsià ja hem
complert la quota, que si planta de compostatge, que si planta de biogas, l'ampliació de
l'abocador del Mas, a l'interior del Montsià que acabarem sent? per tant, el plantejament que us
faria, si voleu, és si creeu convenient de cara el proper Ple valdria la pena treballar
conjuntament una moció en la que expresséssim el rebuig a la instal·lació de més instal·lacions
de residus a l'interior del Montsià i que es manifestés la voluntat de treballar conjuntament amb
altres municipis, que s'exigissin els controls i les més modernes tecnologies per evitar
molèsties i perjudicis a la població; no se si estaríem disposats a fer un escrit conjunt en aquest
sentit?
 
El Sr. Alcalde, si el municipi de Santa Bàrbara ens mostrem contraris a tot això i la resta de
pobles del voltant, no, passarà el que ha passat sempre ens ho posaran a la partició del terme,
com va passar en l'abocador, i com va passar en l'assecadora de la sansa i com passa amb la
planta de biogas, no estan al terme municipal de Santa Bàrbara, però estan al costat, per tant
hauria de ser una acció conjunta, que l'Alcaldessa del Mas de Barberans es queixi de
l'abocador, el de La Galera de les plantes que té, el de Godall de la seva i l'Alcalde de
Masdenverge del que pugui haver.
 
El Sr. Pont, el que dic no és queixar-nos del que ja tenim, sinó que hem d'exigir que funcionin
bé amb els controls escaients, hem de parlar de futur, parlar de quin model de
desenvolupament aspirem.
 
El Sr. Alcalde, parlem-ne, estem oberts.
 
El Sr. Pont, una última cosa, ja s'ha resolt el tema de la circulació al passeig de la Generalitat i
vau comentar que el proper pas seria mirar de regular la circulació i els aparcaments al passeig
de les Escoles, us heu plantejat abans d'implantar-ho parlar-ho amb els veïns?
 
El Sr. Gimeno, si, es parla amb la gent a qui els afecta, però de vegades les dades
quantitatives són les que et fan prendre una decisió, hem comptat els vehicles que aparquen i
els metres d'aparcament, a partir d'aquí optés per una solució, una acció d'aquest tipus no es
pren unilateralment.
 
El Sr. Alcalde, hi ha dues afectacions, una l'aparcament i l'altra la circulació, els que aparquen
són els veïns i els que circulen és tot el poble, que també són part implicada, tots circulem pel
passeig de les Escoles en un moment o altre, què hem de fer una consulta popular?
 
El Sr. Pont, no de cap manera, pregunto si havíeu previst, ja que hi ha una preocupació,
explicar-ho i que puguin dir una mica la seva.
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El Sr. Alcalde, els que aparquen tindran lloc per aparcar i els que circulem tindrem més espai.
 
El Sr. Pont, no us ha de fer por consultar.
 
El Sr. Gimeno, perdona l'hi estem dient que si que consultem a la gent, ara si el que vol dir és
que a un veí en concret no l'heu parlat potser si, però hem fet un sondeig a tot el llarg del
passeig.
 
En aquestes moments la Regidora Sra. Franch, representant del grup municipal del PSC,
abandona la sessió de Ple.
 
El Sr. Alcalde dona la paraula al Sr. Martí.
 
El Sr. Martí, aquest és un tema que ja es va parlar en un Ple, el nostre grup va fer un prec i la
resposta va ser que es deixaria visibilitat i ara el que demanem és que s'aparqui només a una
banda del passeig, que és el que sembla que ara es farà, quan estàs al govern, jo no hi he
estat mai, tan de bo hi estigués, però quan estàs al govern suposo que t'equivoques i rectificar
és important, però no se si s'ha de consultar o no amb el veïnat, però seria bo que s'escoltés
des del primer moment perquè les coses es diuen per bé, tenint en compte que la majora de
carrers que donen al passeig de les Escoles són els que venen des del carrer Major, la forma
d'aparcar només a una banda era el més lògic des d'un principi, no dubto que la decisió que es
va prendre es va considerar com a millor opció, ara es canvia i segur que es farà millor ho
veiem súper bé, rectificar és de savis. La seva pregunta és un tema del que ja en vam parlar fa
temps i que el que es va proposar no es va fer i ara es farà, ho veiem molt bé.
 
El Sr. Alcalde, tots en equivoquem, i ha temes que els perceps d'una manera i al cap dels anys
els veus d'una altra manera.
 
El Sr. Pont, ningú ha dit que estigui mal fet, ningú diu que serà una equivocació, no, ho veig bé,
la pregunta ha estat, heu contemplat parlar en la gent, per a que sàpiguen com es resoldrà el
tema. Heu dit que si, perfecte.
 
El Sr. Alcalde, segurament hi haurà gent a qui no li agradarà, heu dit al passeig de la
Generalitat ja està fet, però tinguin en compte que ha hagut gent que s'ha queixat, no se a la
resta de regidors, però a mi ja m'han dit que no saben de quin cap ha sortit, han de tenir en
compte que tothom té el seu punt de vista i el que hem de buscar és el benefici de la majoria de
la població, majoritàriament la gent ha entès que ha estat una millora i que ara es circula amb
més tranquil·litat, problema que alguns que aparcaven ara no poden. I amb la intenció de
beneficiar a la majoria de la població és en la que volem fer la modificació de la circulació del
passeig de les Escoles.
 
El Sr. Alcalde dona la paraula a la regidora Sra. Estarlich.
 
La Sra. Estarlich, representant del grup municipal d'ERC, tal com ha explicar el regidor Sr.
Martí, és un tema que es va debatre en aquest Ple, no és un tema nou ja fa temps que s'hi
treballa i es parla amb la gent i de la millor manera que es pot, hi haurà gent que estarà d'acord
i altra que no.
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Alcalde President

Antonio Ollés Molías

Secretari acctal.

Isabel Verge Caballé

El Sr. Pont, us heu d'acostumar a que una pregunta no és un atac a ningú, no es qüestionar la
mesura sinó que les coses com més s'expliquen millor.
 
La Sra. Estarlich, en cap moment em sento atacada.

A
q
u
e
s
t
 
d
o
c
u
m
e
n
t
 
é
s
 
u
n
a
 
c
ò
p
i
a
 
a
u
t
è
n
t
i
c
a
 
d
e
l
 
d
o
c
u
m
e
n
t
 
e
l
e
c
t
r
ò
n
i
c
 
o
r
i
g
i
n
a
l
 
c
u
s
t
o
d
i
a
t
 
p
e
r
 
A
j
u
n
t
a
m
e
n
t
 
d
e
 
S
a
n
t
a
 
B
à
r
b
a
r
a
.
 
P
o
d
e
u
 
v
e
r
i
f
i
c
a
r
 
l
a
 
s
e
v
a
 
a
u
t
e
n
t
i
c
i
t
a
t
 
a

t
r
a
v
é
s
 
d
e
l
 
s
e
r
v
e
i
 
d
e
 
v
a
l
i
d
a
c
i
ó
 
d
e
 
l
a
 
S
e
u
 
E
l
e
c
t
r
ò
n
i
c
a
 
d
e
 
l
'
E
n
s
 
a
m
b
 
e
l
 
C
V
E
 
8
1
7
2
0
5
B
7
8
3
2
3
4
C
9
2
9
6
2
0
B
6
8
B
0
2
2
8
0
9
4
5
 
i
 
d
a
t
a
 
d
'
e
m
i
s
s
i
ó
 
1
1
/
0
4
/
2
0
2
4
 
a
 
l
e
s
 
1
3
:
3
4
:
4
6

SIGNAT ELECTRÒNICAMENT PER:
Isabel Verge Caballé - DNI ** (TCAT) el dia 10/04/2024 a les 14:11:18 i Antonio Ollés Molías - DNI ** (TCAT) el dia 10/04/2024 a les 14:25:10



A
q
u
e
s
t
 
d
o
c
u
m
e
n
t
 
é
s
 
u
n
a
 
c
ò
p
i
a
 
a
u
t
è
n
t
i
c
a
 
d
e
l
 
d
o
c
u
m
e
n
t
 
e
l
e
c
t
r
ò
n
i
c
 
o
r
i
g
i
n
a
l
 
c
u
s
t
o
d
i
a
t
 
p
e
r
 
A
j
u
n
t
a
m
e
n
t
 
d
e
 
S
a
n
t
a
 
B
à
r
b
a
r
a
.
 
P
o
d
e
u
 
v
e
r
i
f
i
c
a
r
 
l
a
 
s
e
v
a
 
a
u
t
e
n
t
i
c
i
t
a
t
 
a

t
r
a
v
é
s
 
d
e
l
 
s
e
r
v
e
i
 
d
e
 
v
a
l
i
d
a
c
i
ó
 
d
e
 
l
a
 
S
e
u
 
E
l
e
c
t
r
ò
n
i
c
a
 
d
e
 
l
'
E
n
s
 
a
m
b
 
e
l
 
C
V
E
 
8
1
7
2
0
5
B
7
8
3
2
3
4
C
9
2
9
6
2
0
B
6
8
B
0
2
2
8
0
9
4
5
 
i
 
d
a
t
a
 
d
'
e
m
i
s
s
i
ó
 
1
1
/
0
4
/
2
0
2
4
 
a
 
l
e
s
 
1
3
:
3
4
:
4
6

SIGNAT ELECTRÒNICAMENT PER:
Isabel Verge Caballé - DNI ** (TCAT) el dia 10/04/2024 a les 14:11:18 i Antonio Ollés Molías - DNI ** (TCAT) el dia 10/04/2024 a les 14:25:10



 

 Pl. Alcalde Cid i Cid, 1 · 43570 Santa Bàrbara · Tel. 977 71 70 00 · Fax 977 71 92 85 · ajuntament@santabarbara.cat · http://www.santabarbara.cat 

Ajuntament de  
Santa Bàrbara 

ANNEX 1 

Pla anual de control financer 

  Data 
inici 

Data 
finalització 

Responsable 

Actuacions de caràcter permanent obligatòries 
   

    
-Informe d’avaluació del compliment de la normativa en 
matèria de morositat. 

1 de gener 15 d’abril Àrea d’intervenció 

    
-Auditoria de sistemes per verificar els registres 
comptables de factures.  

1 de abril 30 de setembre Àrea d’intervenció 

    
-Verificació de l’existència d'obligacions derivades de 
despeses realitzades o béns realitzats, o béns i serveis 
rebuts sense imputació pressupostària. 

1 de abril 30 de setembre Àrea d’intervenció 

   
   

    
Control financer de beneficiaris de subvencions 

   

    
-Subvencions a entitats esportives i culturals  1 de abril 30 de setembre Àrea de cultura 
    
    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
  

Annex 1 del punt 5
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